
PROTOKÓŁ Nr 7/2016 
przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z dnia 30 maja 2016 r. 

 
Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Górze przy ul. 
Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 13.30. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i Rekreacji oraz  
Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego qworum ,w 
składach poszczególnych komisji Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach:Panią Beatę Jilek Prezesa ZWiK, Pana 
Krzysztofa Sikorę Dyrektora Departamentu Przedsiębiorczości i Gospodarki Komunalnej, Przewodniczącego Zarządu 
Pana Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Sebastiana Jagiełowicza, Kierownika Biura Dzielnicy Urszulę 
Zamiatała, Panie i Panów radnych.  
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia, nie mniej 
jednak, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Zmian do porządku nie zgłoszono. 

 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący powiedział, że dzisiejszy projekt uchwały wydania opinii w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Lubuskiego zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia aglomeracji Zielona Góra – druk nr 175. 

 

Pani Beata Jilek, na wstępie powiedziała, że aglomeracja powstała 11 lat temu tj. w roku 2005. Celem była budowa 

kanalizacji, o zasięgu międzygminnym z udziałem funduszy unijnych. Pierwotnie aglomeracje tworzyły trzy gminy, Miasto 

Zielona Góra, Gmina Zielona Góra i Gmina Świdnica z miejscowością Wilkanów.  

Aby móc złożyć o dofinansowanie musiały być spełnione pewne warunki, jednym z nich było to, aby na 1 km sieci 

przypadało 120 mieszkańców. Z czasem obszar objęty aglomeracją uległ zmianie, głównie z powodu wycofania się 

gminy Świdnica. 

Następnie Pani Prezes omówiła projekt uchwały. 

 

Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radna Dorota Bojar spytała, kiedy rozpocznie się budowa kanalizacji w sołectwie Ochla. 
 
Pani Prezes odpowiedziała, że nie wcześniej niż w II półroczu 2017 roku. 
 
Po dyskusji, prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 13 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za 
przyjęciem projektu głosowało 13 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 13 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
   Protokołowała                   Przewodniczący Komisji 
                                                                     
  …………..…                   …………………..                                                                      
  Ewa  Fogiel                                                                                    Jarosław Bartkowicz 
 
                                                                              


